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Boer, RJC (Rozanne)

Van: vragenvanuitderaad
Verzonden: woensdag 11 november 2020 22:42
Aan: Vos-Hulleman, HM (Heleen); Feddema-Wardenaar, MY (Maya); Kwist-van der Waal, 

G (Gabrielle); Aalst, RPA van (Rumo); Boogaart, A van den (Bram); Hondt, JJ de 
(Joyce); Mosterdijk, D (Diana); Kuiper, NH (Niels); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC 
(Rozanne); Boer, RJC (Rozanne); Boer, RJC (Rozanne)

Onderwerp: FW: Bestemmingsplan Wilhelminastraat 75

  

Van: V.E. Prins 
Verzonden: woensdag 11 november 2020 22:41:57 (UTC+01:00) Amsterdam, Berlijn, Bern, Rome, Stockholm, 
Wenen 
Aan: vragenvanuitderaad 
Onderwerp: Bestemmingsplan Wilhelminastraat 75 

  
Goedenavond, 
  
De volgende technische vragen heb ik over het agendapunt “Vaststelling bestemmingsplan 
Wilhelminastraat 75” (oordeelsvormende vergadering, 17 november 2020): 
  
1. Komt er voor bezoekers van het plangebied ruimte voor het stallen van fietsen? Zo ja, waar? 
2. Waarom mag de parkeergarage slechts 2 meter hoog zijn? En wat vindt de brandweer daarvan? 
3. Waarom staat in de Toelichting dat bus 701 nog steeds stopt bij het oude ziekenhuis, terwijl dit allang 
niet meer gebeurt? 
4. In de nota van beantwoording van de zienswijzen staat dat bewoners van de Kerkbuurt mogen 
meedenken over de inrichting van de groenstrook. Is het echt voor honderd procent zeker dat dit 
daadwerkelijk gaat gebeuren? 
  
Alvast bedankt voor de beantwoording. 
  
Groeten, 
  
   Vincent Prins 
   Raadslid CDA Sliedrecht 
  


